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Wloclawek, dnia 01 lipca2024 r.

Pan
Rafal Sobolervski
Radny Rady Miasta Woclawekfl**.,9,"g=,^t

^LgIffil,mfu
Szanowny Panie Radny,

odpowiadajqc na interpelacjg Pana Radnego z dnia 25 czerwca2024 r. w sprawie rozwa2enia

mozliwo6ci udostepnienia monitoringu miejskiego Komendzie Miejskiej Policji we Woclawku, upzejmie

informujg,2e:

w dniu 22 nfia 2024 r, Komendant Miejski Policji zwr6cil siq do mnie z pismem

sygn.AG,0151.1489.2024.AWJ w sprawie podlqczenia monitoringu miejskiego, pozostajqcego

w wylqcznej administracji Stra2y Miejskiej we Wloclawku, do Komendy Miejskiej Policji pzy ulicy Okrqznej

25. W udzielonej odpowiedzi datowanej na dziefi 03 czeruca 2024 r. wskazalem, ze inwestycja

polegajqca na dokonaniu polqczenia stalym lqczem Swiatlowodowym budynku Komendy Miejskiej Policji

we Woclawku z cenhalq monitoringu miejskiego bqdzie mo2liwa do realizacji w 2025 roku, po

zgromadzeniu iopracowaniu koniecznejdokumentacjidotyczqcej tg inwestycji.

JednoczeSnie zapewnilem Pana Komendanta, 2e dolo?ymy wszelkich starafi w okresie

pzejSciowym - do czasu podlqczenia z centralq monitoringu miejskiego, aby kahdy wniosek

o udostgpnienie nagrai wizyjnych z obserwacji zrealizowany byl tak jak dotychczas, zetelnie i bez

zbgdnejzwloki,

Liczq na to, 2e udzielona pzeze mnie odpowiedz na zlo2onqinterpelacjq bqdzie w pefni dla Pana

Rad nego satysfakcjon uj4ca.

Zwyrazami szacunku,


